
American Environment Challenges  

U.S. Consulate General Film Series – Summer 2014 

 

 

An emerging issue is the environment and the toll that different means of resource extraction has 

taken both on America and the world as a whole. In this film series, we will examine some of the 

problems that have arisen as well as possible solutions. 

Films will be shown Friday evenings at 6:30 pm in the Public Affairs Section of the U.S. 

Consulate General in Shanghai (1376 Nanjing West Road, East Office Building, 5th Floor, 

Room 540). All films will be shown in English. Admission is FREE and open to the public. 

 

RSVP: If you would like to attend, please email rsvpshanghaipas@state.gov  to ask how to make 

a reservation. 

 

 

July 11  An Inconvenient Truth (2006) 

August 1  Wall-E (2008) 

August 15  Promised Land (2012) 

August 29  Coal Country (2009) 

 

 

mailto:rsvpshanghaipas@state.gov


美国环境问题 

美领馆电影夜  2014 年夏季 

 

 

 

 

各种资源开采手段对环境的影响已日趋深重，这对美国和全世界而言都无疑是严峻考验。

在这一系列的电影中，我们将会看到相关的环境问题以及可能的解决方案。 

电影将在美国驻上海总领事馆新闻文化处放映。时间是周五晚上六点三十分。我们的地址

是南京西路 1376 号上海商城东峰 5 楼 540 房间。部分影片有中文字幕。 活动免费向公众

开放。 

如果你要参加，请发邮件到 rsvpshanghaipas@state.gov 咨询报名方式。 

 

July 11          An Inconvenient Truth (2006)     难以忽视的真相 

August 1             Wall-E (2008)                         机器人总动员 

August 15  Promised Land (2012)  应许之地  

August 29           Coal Country (2009)             煤炭国度  

 


